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Abstract (en)
[origin: EP0230542A1] The abovementioned bolt is provided with an anchor section (12) having a thickened anchor head (13) and a retaining
section (14) located at a distance. The latter has a thickened retaining head (15). The anchor section (12) with its anchor head (13) is embedded in
a concrete element (10) during the production of the latter. On the length between the anchor head (13) and the retaining head (15) is arranged a
guide-piece (18) which in its external shape and dimension is designed at least approximately in the same manner as the anchor head (13) and/or
retaining head (15).

Abstract (fr)
Le bouchon ci-décrit comporte une section d'ancrage (13) plus épaisse et une section de retenue (14) située a une certaine distance. Cette derniére
porte une téte de retenue (15) plus épaisse. La section d'ancrage (12) avec sa téte d'ancrage (13) est ancrée dans une piéce en béton (10) lors de
sa fabrication. Sur la longueur entre la téte d'ancrage (13) et la téte de retenue (15) est disposée une piéce de guidage (18) qui se présente dans sa
forme et sa dimension extérieures au moins approximativement comme la téte d'ancrage (13) et/ou la téte de retenue (15).
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